Los Alamos 華人基督徒團契邀請您來參加特別講座

A Wonderful Life 璀璨的人生

講員: Mr. Jerry Jackson

時間: 7/27/2013 (禮拜六)

地點: First Baptist Church, 2200 Diamond Dr.

聚會: 5:30pm $\sim 6:30$ pm pot-luck 晚餐

6:30pm ~ 8:30pm 聚會 (提供兒童節目和幼兒照顧)

聯絡: 戴振學弟兄 412-7519 zhenxue.dai@gmail.com

李暉弟兄 412-0483 daphui@gmail.com



Jerry Jackson is president and co-founder of Faith Comes By Hearing and serves on its board of directors. He earned a bachelor of science degree in agronomy from California Polytechnic State University. Answering God's call to missions, Jerry and his wife Annette served as missionaries in the western U.S. for five years before founding Hosanna/Faith Comes By Hearing in Albuquerque, New Mexico in 1972. For more than 40 years, Jerry has directed the ministry in its mission to bring Christ's church together and make disciples through the Word of God in heart languages. Under Jerry's leadership, Faith Comes By Hearing became a pioneer in the field of Audio Scripture production and church-centered programs for Bible engagement. Originally a tape-lending library, Hosanna soon recorded the Bible on tape and by 1984 the ministry was producing 9 million Bible cassettes annually. The organization, known today as Faith Comes By Hearing, now offers Audio Bibles at no cost to recipients in state-of-the-art electronic media such as Military BibleSticks, Proclaimers, streaming, downloads, podcasts, and smartphone apps.

Jerry Jackson 先生現任 "信道是從聽道來"事工的負責人和委員會主席,他也是此事工的 奠基人。他擁有加州州立理工大學的農學學士學位。回應神的呼召,Jerry 和他的妻子 Annette 於 1972 年在 Albuquerque 成立 "信道是從聽道來"。在此之前他們在美國南部做 了五年傳道人。在過去的這 40 幾年中,Jerry 在他的異象中帶領此事工把神的教會連接在 一起,並通過很多較常用的語言在神的話語中帶領門徒。此事工在 Jerry 的帶領下已成為 語音聖經產品領域和聖經在以教會為中心的活動中的作用方面的先鋒。Hosanna,起初是 一個聖經錄音帶圖書館,到 1984 年已經成為一個每年錄製 9 百萬聖經磁帶的事工。"信 道是從聽道來"事工目前免費提供很多種文件格式的語音聖經,迄今錄製了 725 種語言的 新約語音聖經,是世界上收集最多的語音聖經事工,並與全球許多不同族群中的聖經事工 建立起了很重要的合作關係。Jackson 先生一生經歷傳奇,足跡遍及各大洲和不同的族群, 常常經歷神奇妙的帶領。雖然高齡,但仍然在拓展新的事工,成為多人的激勵。

"信道是從聽道來"事工的詳情見 http://www.faithcomesbyhearing.com/